



**6 Pièces**

**182 m<sup>2</sup>**

**Réf. 9979**

**6 500 000 €**

**Cap d'Antibes**

Appartement à vendre (06160)

**résidences  
immobilier**

# résidences immobilier

Le Parc du Cap, luxueux complexe contemporain situé au Cap d'Antibes, propose à la vente un penthouse de 4 chambres et 4 salles de bains, d'une surface habitable de 182,31 m<sup>2</sup>. Ce penthouse dispose d'une vaste terrasse extérieure de 162,85 m<sup>2</sup>, ainsi que d'un toit-terrasse de 169,35 m<sup>2</sup> avec piscine à débordement et vues panoramiques sur la mer et les Alpes. Dès l'entrée, un foyer spacieux mène à un salon/salle à manger ouvert avec une cuisine entièrement équipée. Quatre chambres aux dimensions généreuses, chacune dotée d'une salle de bains attenante, offrent le plus grand confort. Le penthouse ...

Parc du Cap, a luxurious contemporary complex situated on Cap d'Antibes, presents a penthouse for sale featuring 4 bedrooms and 4 bathrooms, spanning 182.31 sqm of living surface. This penthouse boasts an expansive outdoor terrace measuring 162.85 sqm, along with a roof terrace of 169.35 sqm showcasing an infinity pool and panoramic views of the sea and Alps. Upon entering, a spacious foyer leads to an open-plan living/dining area with a fully-equipped kitchen. Four generously sized bedrooms, each with its own adjoining bathroom, offer utmost comfort. The penthouse is inclusive of 3 underground ...

**ESTATE PRESTIGE | KNIGHT FRANK CANNES**

12 boulevard de la Croisette - 06400 CANNES

[Contacter l'agence](#)





[www.residences-immobilier.com](http://www.residences-immobilier.com)

